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Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Engdraget d. 07-04-2020 
 

Sted:                                       Online 

Deltagere: Morten, Rolf, Preben, Lise og Rikke 

Fraværende: Stig 

Referent:                                 Rikke 

 
Dagsorden: 

  

1. Godkendelse af seneste referat 

2. Dagsorden 

3. Økonomi 

4. Vedr. udvidelse af motorvejen 

5. Fastelavn 2020 

6. Skt. Hans 2020 

7. Sommerfest 2020 

8. Julefrokost 2020 

9. Rivegilde 

10. Kabel TV 

11. Remco og Pankas sager 

12. Nyt fra Beplantningsudvalget 

13. Evt. 

 
 
Pkt. 1) Godkendelse af seneste referat 

 Godkendt 
 
Pkt. 2) Dagsorden 

 Godkendt  
 
Pkt. 3) Økonomi 

 

 Godkendt.    
 
Pkt. 4)  Vedr. udvidelse af motorvejen 
 

 Intet nyt.  
 
Pkt. 5) Fastelavn 2020 
 

 Afholdt med succes.  
 
Pkt. 6) Skt. Hans 2020 
 
Venter.  
 
Pkt. 7) Sommerfest 2020 

 Venter  
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Pkt. 8) Julefrokost 2020 

 Venter 
 
Pkt. 9) Rivegilde 

 
Der er rivegilde 06.06.20. 

 
Pkt. 10) Kabel TV 

 Intet nyt 
 

Pkt. 11) Remco og Pankas sag. 
 

 Dommen er afsagt.  
 
Pkt. 12) Nyt fra beplantningsudvalget: 

 Intet nyt 
 
Pkt. 13) Evt.: 
 
Dræn ved græsareal: Morten indhenter tilbud.  
 
Snerydning: Preben har lavet aftale med samme udbyder som de seneste par år – og til samme pris som 
sidste år.  
 
Hastighed på vejene: Det er stadig for mange der kører for stærkt i området. Det overvejes, hvorvidt 
evt. opmaling af hinkeruder og lign. kan øge folks opmærksomhed.  
 
Forslag til generalforsamlingen:  Der er 7 forslag i alt, men 2 af dem forventes at frafalde.  Bl.a. et 
forslag om, at der ikke anvendes sprøjtegift, da en beboer formoder dette. Men det er en formodning.  
Morten undersøger, om græs-manden sprøjter gift eller gødning – det mener vi nu ikke han gør, da det 
ikke er aftalen. – Vi ønsker det ikke, så Morten tjekker op på det.  
Grundet Corona udskydes generalforsamlingen til 9. eller 16. juni. Morten undersøger med lokale på 
Musikskolen og sender meddelelse ud til beboerne om udskydelsen.      
 
Rotter: Rikke har haft rotter i hulmuren ud mod Søengen og i væggen omkring faldstammen.   
Problemet er løst.  
 
Henvendelse fra beboer på Sydkæret ang. fortovet: Morten har modtaget henvendelse fra beboer på 
Sydkæret der oplyser at fortovet er i meget ringe stand. Beboeren spørger, om det er 
Grundejerforeningen eller Kommunen der er ansvarlig for dette fortøj. Morten er i tvivl og har derfor 
henvist beboeren til at spørge Kommunen.  
 
Næste møde: 02.06 hos Rikke. 
 
Kommende møder 

DATO  STED  ADRESSE 
02.06.20 Rikke Søengen 18 
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